




# RALAT NO.1 JABATAN KERJA RAYA JOHOR KENYATAAN TENDER

  
Ir. Ts. MAZMAN BIN MOHAMAD  
Jurutera Daerah  
JKR (D) Kota Tinggi

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tarikh Mengisi Borang Saringan Wajib	Harga Dokumen & Tarikh Dokumen Mula Boleh Dimuat Turun	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan JKR Negeri Johor  &  JKR Daerah Kota Tinggi	NO. TENDER: JKR/PERS/JJ/KT/5/2021  KERJA-KERJA PEMASANGAN PAGAR ANTI-CLIMB DAN LAMPU KAWASAN DI PUSAT PEMULIHAN PENAGIHAN NARKOTIK (PUSPEN) KOTA TINGGI, JOHOR DARUL TAKZIM.	Bumiputera T1	CIDB  GRED G4  Kategori: CE  Pengkhususan: CE 21	Pada: <b>03hb Januari 2022 (ISNIN)</b>  Hingga: <b>06hb Januari 2022 (KHAMIS)</b>  Sebelum jam 11.59 malam  Pautan : <a href="https://tinyurl.com/4juf4t2s">https://tinyurl.com/4juf4t2s</a>  	<b>Dokumen Tender dijual secara atas talian dengan harga RM 100.00</b>  I. Hanya petender yang layak ( <b>melepassi saringan wajib</b> ) akan menerima e-mel yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran bagi harga jualan dokumen dan kaedah bayaran.  II. Bayaran hendaklah dibuat dalam tempoh <b>tiga (3) hari iaitu daripada (17hb Januari 2022, Isnin Hingga 20hb Januari 2022, Khamis)</b> selepas penerimaan e-mel daripada Pegawai Mengurus Tender  III. Hanya petender yang <b>LAYAK</b> dan telah mengemukakan slip bayaran akan menerima pautan muat turun melalui e-mel berserta nama pengguna dan kata laluan untuk memuat turun Dokumen Tender daripada J-Cloud.  IV. Tempoh muat turun Dokumen Tender adalah daripada : <b>24hb Januari 2022 (Isnin) Hingga 14hb Februari 2022 (Isnin)</b>	Pejabat Pengarah Kerja Raya Johor, (Bahagian Kontrak & Ukur Bahan) Aras 5, Bangunan Dato' Abdul Rahman Andak, Kota Iskandar, 79582 Iskandar Puteri, Johor.  <b>21HB FEBRUARI 2022 (ISNIN)</b> <b>Sebelum atau pada jam 12.00 Tengah Hari</b>  <b>Tender yang lewat tidak akan diterima</b>  <b>Dokumen Tender boleh dikemukakan secara serahan tangan/kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang disediakan di dalam Arahan Kepada Petender</b>

Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**.

Petender hendaklah berkumpul di Pejabat Jurutera Daerah, JKR (D) Kota Tinggi, Jalan Abd. Aziz, 81900 Kota Tinggi, Johor pada 12hb Januari 2022 (RABU) jam 10.00 Pagi.

### Borang Penyertaan tender

- I. Petender **WAJIB MENGISI BORANG SARINGAN WAJIB** di pautan berikut bermula dari **03HB JANUARI 2022 (ISNIN)** Hingga **06HB JANUARI 2022 (KHAMIS)** Sebelum jam **11.59** malam.
- II. Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender **DIWAJIBKAN, HANYA PENAMA** yang tercatat di dalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor / syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.
- III. **Petender yang telah disenarai pendek akan menerima e- mel yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran bagi harga jualan dokumen dan kaedah bayaran. Bayaran** hendaklah dibuat dalam tempoh tiga (3) hari **laitu daripada (17HB JANUARI 2022, ISNIN HINGGA 20HB JANUARI 2022, KHAMIS)** selepas penerimaan e-mel daripada Pegawai Mengurus Tender.
- IV. Hanya petender yang **LAYAK** dan telah mengemukakan slip bayaran akan menerima pautan muat turun melalui e-mel berserta nama pengguna dan kata laluan untuk memuat turun Dokumen Tender daripada J-Cloud. Tempoh muat turun Dokumen Tender adalah daripada : **24HB JANUARI 2022 (ISNIN) Hingga 14HB FEBRUARI 2022 (ISNIN)**

### Dokumen Meja Tender

- I. **Dokumen Meja Tender dan Dokumen Tender boleh dicapai melalui Storan Atas Talian yang telah diberikan oleh Pegawai Mengurus Tender (PMT) dan Dokumen Meja Tender boleh disemak semasa waktu pejabat.**

Waktu Dokumen Meja Tawaran boleh disemak adalah seperti berikut :-

Masa :	Ahad hingga Rabu :	8.00 Pagi – 12.00 Tengah hari 2.00 Petang – 3.30 Petang
	Khamis :	8.00 Pagi – 12.00 Tengah hari 2.00 Petang Hingga 3.00 Petang

- II. Bayaran bagi Dokumen Tender hendaklah dibayar secara atas talian secara transaksi segera (Instant Transfer) sahaja dan bukti transaksi perlu dikemukakan melalui e-mel kepada PMT dan disalinkan ke alamat e-mel akaun kementerian@kk.gov.my sebagai slip bayaran.
- III. Sebarang kesilapan petender dalam membuat bayaran akan mengakibatkan petender tidak menerima e-mel yang mengandungi nama petender berserta kata laluan dan pautan muat turun dokumen.

*Jenis Pendaftaran:	T1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan.
	A1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% oleh warganegara.
	A2	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majority ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara.